
 

                                                                                   
 

 

Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm  

Globe Arena Fastigheter AB, 

fastighetsnämnden och 

miljö- och hälsoskyddsnämnden 

Protokoll nr 1/2024   

 

 

 

   
 

 Tid Onsdagen den 6 mars 2024  

kl. 13:00-15:00 
 

  

 Plats Palmfelt Center, konferenscentret, lokal Havet 

Palmfeltsvägen 5 i Johanneshov 

 

                           
   

 Protokoll 1/2024 för idrottsnämnden och Stockholm  

Globe Arena Fastigheter AB, fastighetsnämnden och 

miljö- och hälsoskyddsnämnden 

 

 

 Närvarande idrottsnämndens funktionshinderråd: 

Dolores Back, ordföranden, (Neuroförbundet Stockholm) 

Eva Söderbärj (FUB Stockholm – För barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning) 

Teresa Melin (Astma & Allergiföreningen i Stockholm med omnejd) 

Eva Pettersson (Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet- 

Stockholmsavdelningen) 

Robin Slätt (Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med 

Familjer) 

 

Närvarande fastighetsnämnden och miljö- och 

hälsoskyddsnämnden funktionshinderråd: 

Stefan Mattsson, ordföranden (Synskadades Riksförbund 

Stockholms stad) 

Dolores Back, vice ordföranden (Neuroförbundet Stockholm) 

Carin Lemberg (DHR – Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet – 

Stockholmsavdelningen)     

Britt-Inger Stjernström (Reumatikerföreningen Stockholm) 

Eva Söderbärj (FUB Stockholm – För barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning) 

Uno Olofsson (Ångestföreningen i Stockholm)                                                  

                                                                  

 

 Närvarande tjänstepersoner: 
Karin Olsson Sandberg, idrottsförvaltningens representant 
Kerstin Thörner, rådssekreterare 
Marie Norrberg, rådssekreterare 
Karolina Eriksson, samordnare §§ 4,5 
Mimmi Wingren, samordnare §§ 4,5 
Boel Noro Svärd, utredare 
Ali Eroglu, projektledare 
Sophie Dahlberg, planeringschef § 6 
Ruben Wennerberg, planerare § 6 



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

 
 § 1. 

Val av protokollsjusterare  
Dolores Back och Stefan Mattsson utsågs att justera dagens 
protokoll. 

  

 
§ 2. 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

  

 
§ 3. 
Föregående protokoll  
Protokoll nr 5/2023 från rådens gemensamma möte den 8 
november 2023, protokollet lades till handlingarna. 
 
 

 § 4. 
Stadens simhallar och riktad/inkluderad verksamhet för barn, 
unga och vuxna med funktionsnedsättning 
Karin Olsson Sandberg inleder med att informera rådet om att 
bakgrunden till detta är att idrottsförvaltningen för mer än 10 år 
sedan fått i uppdrag att utveckla riktad verksamhet för barn, unga 
och vuxna med funktionsnedsättning i stadens simhallar.  
 
Karolina Eriksson informerar om de friskvårdsaktiviteter som 
förvaltningen har på stadens sim- och idrottshallar och den 
verksamhet som förvaltningen erbjuder i egen regi. (Se bilaga 1). 
  
 
 

§ 5.  
Simskola/skolsim riktad till barn, unga och vuxna med 
funktionsnedsättning  
Mimmi Wingren informerar om målet att öka simkunnigheten hos 
skolelever i Stockholms stad, där satsningar på simkunnighet är en 
prioriterad uppgift för idrottsnämnden. 
Idrottsnämnden och utbildningsnämndens har ett övergripande 
samarbete för att öka simkunnigheten hos skolelever där 
idrottsnämnden erbjuder simundervisning i stadens simhallar.  
(Se bilaga 2) 
 
 
§ 6.  
Introduktion om idrottsförvaltningens barnchecklista 
Karin Olsson Sandberg informerar om att 2014 tog 
idrottsförvaltningen för första gången fram en barnchecklista. Detta 
görs för att säkerställa, att när förvaltningen utvecklar eller tittar på 
befintlig verksamhet, se att barn-, funktionsrätts- och 
jämställdhetsperspektivet finns med i förvaltningens planering från 
början till slut. 
 
 



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

Utökad samverkan mellan idrottsförvaltningen och 
fastighetskontoret om att ta fram gemensam barnchecklista 
Boel Noro Svärd och Ruben Wennerberg informerar om syftet med 
barnchecklistorna som finns i byggprojekten, där bl.a. ett syfte är 
att förbättra projekten med den input som förvaltningen och 
kontoret får från barnen samt att barns åsikter ska få komma till 
tals. 
 
Syftet med en gemensam barnchecklista när det gäller byggprojekt 
kommer ifrån att idrottsförvaltningen och fastighetskontoret har ett 
nära samarbete och man har sett en fördel med en gemensam 
checklista. Ett arbete pågår med att se över de båda checklistorna 
och göra de mer lika varandra samt att se i vilka skeden i 
projektplaneringen som checklistan ska användas. 
 
Fastighetskontoret och idrottsförvaltningen arbetar enligt en 
process för barnkonsekvensanalys som innebär att 
barnkonsekvensanalys ska göras i alla byggprojekt över 50 
miljoner kronor som har barn som målgrupp bland besökare. 
 
Ett projekt där barnkonsekvensanalysen har använts är 
Beckomberga sim- och idrottshall, som är ett projekt där det 
jobbats med uteytorna som är en öppen innegård. Projektet har 
varit att utveckla och tillgängliggöra ytan. (Se bilaga 3). 
 

  
§ 7.  
Summering, vad tar vi med oss?  
Nästa gemensamma möte hösten 2024 (6/11) önskemål på 
innehåll?  
Rådet uttrycker att de är väldigt nöjda med dagens upplägg och 
önskar samma typ av upplägg framöver då det ligger i linje med 
delaktighetsprogrammet. 
 

 
§ 8. 
Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 
Nästa gemensamma rådsmöte äger rum den 6 november. 
 
 
 

 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
 
 


